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     Verslag van  Aanwezig   

Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Jaco van der Quast; Theo 

Lamers; Sandra van Grieken; Gerke Mulder. 

Agenda-lid: Johan Buurman,  

Gemeente B-R: Wethouder Robin Kersbergen; Nathalie 

Peppink; Sander van Oosterhout. 

Programmaraad HvA: Evert Roelofs; Lia Bouma. 

Bewoners: Barend Tamerus; Evert van Blotenburg; Erik 

Schuitemaker. 

 

Notulist  Afwezig   

Jaco van der Quast  Willem van der Jagt; Jeroen Struijs; Ton Schreuders. 

Datum  Ons kenmerk    

25 april 2023  Verslag d.d. 24-04-2023 

K.c.     

Archief,   

Onderwerp     

Dorpsteamvergadering d.d. 24 april 2023 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 

Opening en mededelingen 

Eke opent de vergadering. Speciaal welkom voor wethouder Robin Kersbergen, 

Sander van Oosterhout en Nathalie Peppink van de gemeente alsmede de bewoners 

Barend Tamerus, Evert van Blotenburg en Erik Schuitemaker. Evert Roelofs en Lia 

Bouman nemen vanavond ook deel aan de vergadering namens de Programmaraad 

van het Huis van Alles. Willem en Jeroen hebben zich afgemeld voor deze 

vergadering.  

 

Ingekomen stukken/e-mails: 

• Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda 

voor deze vergadering. Er zijn geen vragen over. 

  

Verslag vorige vergadering d.d. 27 februari 2023 

De actielijst bij het verslag is geactualiseerd aan de hand van ontvangen 

terugkoppelingen voorafgaande aan deze vergadering. De status van enkele acties 

wordt op basis van een nadere toelichting tijdens de vergadering geactualiseerd.  

 

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige 

vergadering, zijn uit de lijst verwijderd. 

 

Er zijn verder geen op- of aanmerkingen op het verslag.  

 

Veiligheid en verkeer 

De verkeerssituatie op de Raadhuisweg en Zoutmansweg na de herinrichting blijft de 

gemoederen bezig houden. Erik Schuitemaker is namens bezorgde ouders van 

schoolgaande kinderen deze avond bij de dorpsteamvergadering aanwezig. Hij vertelt 

over de zorgen die bij ouders actueel leven over het niet werken van de 
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verkeerslichten. Met name die op de kruising met de Groen van Prinstererlaan. 

Oversteken van de Raadhuisweg door met name schoolgaande kinderen wordt 

hierdoor naar de beleving van veel ouders te gevaarlijk. Sander geeft zijn toelichting 

op het ontstaan van de actuele situatie. De betreffende verkeerslichten passen niet in 

de huidige 30 km/u weginrichting. Op basis van participatie van bewoners tijdens het 

ontwerp van de weginrichting is er voor gekozen om de oude verkeerslichten toch 

terug te plaatsen. In de praktijk zouden daarna nut- en noodzaak kunnen worden 

geëvalueerd. Nu de verkeerslichten onverwacht eerder defect zijn gegaan, heeft de 

gemeente om kostentechnische redenen besloten te wachten met de reparatie totdat 

de voorgenomen evaluatie is afgerond. De evaluatie zal worden uitgevoerd door een 

extern bureau. Erik Schuitemaker heeft liever dat er op korte termijn maatregelen 

worden getroffen omtrent de niet werkende verkeerslichten. De T-kruising Groen van 

Prinstererlaan en Raadhuisweg is volgens hem veel te weinig overzichtelijk en 

daardoor gevaarlijk bij oversteken door voetgangers en fietsers. Volgens Sander van 

Oosterhout is uit snelheidsmetingen gebleken dat er op de Raadhuisweg gemiddeld 

harder dan 30 km/u wordt gereden. Echter in samenspraak met de politie wordt niet 

direct actie ondernomen om de situatie te veranderen omdat de gemeten gemiddelde 

snelheid nog onder de 50 km/u blijft. Wat de gemeente betreft is het nu eerst 

wachten op de uitkomst van de evaluatie door het externe bureau. Mocht hieruit 

blijken dat de verkeerslichten verantwoord weg kunnen, dan lijkt het op z’n minst 

verstandig om de T-kruising optisch beter naar voren te laten komen, bijvoorbeeld 

met gekleurde markeringen. Het dorpsteam zal in ieder geval de eerder gemaakte 

afspraak opvolgen dat een half jaar na de herinrichting van de Raadhuisweg / 

Zoutmansweg de verkeerssituatie door de gemeente nader zal worden geëvalueerd. 

 

Barend Tamerus is aanwezig om zijn teleurstelling uit te spreken over het feit dat de 

in 2008 reeds door de gemeente beloofde fietsverbinding tussen de Poelruit en 

Tormentil onlangs niet is gerealiseerd. Dit betreft volgens hem een gemiste kans 

waarbij werk met werk had kunnen worden gemaakt bij het herstel van de openbare 

ruimte direct na vervanging van de bestaande waterleiding. Volgens wethouder 

Kersbergen werkt de nieuw ingevoerde organisatiefilosofie binnen de gemeente niet 

mee om gemaakte afspraken met bewoners persoonsonafhankelijk te borgen. Met 

betrokken afdelingen zal worden besproken welke verbetering hier mogelijk is, 

bijvoorbeeld door het effectiever benutten van het Geografische Informatie Systeem 

(GIS).  

 

Barend Tamerus wijst op de huidige onduidelijkheid van de status van het voetpad 

tussen Poelruit en Tormentil. Volgens Sander van Oosterhout zal in de tweede helft 

van 2023 een schouw worden uitgevoerd in Reeuwijk-Brug naar de correcte 

implementatie in de openbare ruimte van alle genomen verkeersbesluiten. Doel 

hiervan is bovendien het huidige aantal verkeersborden in de openbare ruimte te 

verminderen.  

 

Duurzaamheid 

Wegens prioritering en tijdgebrek is de bespreking van dit thema overgeslagen.  
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Sociaal Domein 

Eke licht toe dat zij namens het dorpsteam actie heeft ondernomen naar aanleiding 

van het door haar ontvangen nieuws over het aanstaande vertrek van Blooms op het 

Westplein, naast het Huis van Alles. Samen met Evert Roelofs en Lia Bouman van de 

Programmaraad van het Huis van Alles is maximaal ingezet op de sociaal meest 

gewenste nieuwe invulling van de straks vrijkomende ruimte. Evert van Blotenburg is 

aanwezig om zijn zorgen kenbaar te maken over de geruchten dat er wellicht een 

fysiopraktijk komt. Daarvan zullen naar zijn verwachting de ramen geblindeerd zijn 

en fietsen op het trottoir verschijnen. 

De voorkeur van de bewoners van Reeuwijk-Brug West is een invulling in de vorm 

van een extra inloopfunctie voor het Huis van Alles. Een “Brownies en Downies’ past 

hier beter bij dan bijvoorbeeld een fysiotpraktijk. Eke heeft dit in een brief onder de 

aandacht gebracht bij de gemeenteraad en het college van B&W. Verder heeft zij 

contact opgenomen met onderneemster Saskia Langezaal van Brownies & Downies in 

Gouda alsmede met de cadeauwinkel  “Jantje zag eens pruimen hangen”.  

Het voorgenomen plan is nu om samen met de verantwoordelijke wethouder, de 

gemeenteraad, het Dorpsteam, het Huis van Alles en deze onderneemster rond de 

tafel te gaan zitten om in de vrijkomende ruimte in het Huis van Alles een concept te 

laten vestigen dat bijdraagt aan de inclusiviteit en diversiteit in de wijk. Wethouder 

Van Kersbergen laat weten dat de gemeente aandacht heeft voor het initiatief van 

het dorpsteam en de Programmaraad en dat intern zal worden bekeken of het kans 

van slagen heeft binnen de bestaande kaders die gelden voor toewijzing van vrije 

ruimte naast het Huis van Alles (gemeentelijk vastgoed) aan nieuwe huurders. 

 

Het speerpunt om de sociale cohesie problematiek in de Rietveldwoningen buurt 

effectief aan te pakken zal overlopen naar 2024. De start van de herinrichting van de 

openbare ruimte zal volgens nieuwe informatie namelijk pas begin 2024 

plaatsvinden. De datum van het buurtfeest zal gekoppeld blijven aan de oplevering 

van de herinrichting en dus nog even op zich laten wachten. Van belang is om het 

initiatief tussentijds “warm te houden” bij de bewoners, bijvoorbeeld in de vorm van 

een attentie rond de Kerst. Hierover kan later dit jaar nog een definitief besluit 

worden genomen. 

 

Op zaterdag 18 maart jl. heeft het dorpsteam een schoonmaakactie gehouden in 

combinatie met de aanwezigheid van het mobiele-afval-brengstation van Cyclus bij 

De Brug. De actie vormde een goede gelegenheid om als team de 

Rietveldwoningenbuurt te bezoeken en aldaar zichtbaar aanwezig te zijn voor de 

bewoners. Helaas waren er heel weinig deelnemers aan de schoonmaakactie. Dit 

ondanks de attentie die met deelname “kon worden verdiend”. 

 

 Openbare Ruimte 

In het kader van het speerpunt ¨Verdere vergroening van het dorp¨ zijn de 

verbetervoorstellen uit het Groen Verbeterplan Reeuwijk-Brug op 16 maart jl. 

besproken met Jasper Klomp en Marjoleine Mesker van Groenbeheer bij de 

gemeente. Tevens is die dag gekeken naar de staat van onderhoud en de omvang 

van de nieuwe groenaanplant na de herinrichting in West. De bespreking is door het 

dorpsteam als constructief ervaren. Afgesproken is om de verbetervoorstellen op 

deze wijze te blijven opvolgen.   
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Voor de nadere uitwerking van het verbetervoorstel van het dorpsteam voor het 

parkje in de bocht van het Treebord is contact gezocht met direct omwonenden. 

Inmiddels heeft zich een aantal bewoners aangemeld om mee te denken. Dit mede 

naar aanleiding van een bericht van het dorpsteam over het verbetervoorstel in de 

Kijk op Bodegraven-Reeuwijk. Op 6 juni a.s. zal een eerste overleg over het parkje 

plaatsvinden met de betreffende bewoner vertegenwoordigers. 

 

De herinrichting van de Van Heuven Goedhartstraat en de Dunantlaan had volgens 

het dorpsteam benut kunnen worden om deze straten beter te accentueren als de 

“centrum dorps-as” van Reeuwijk-Brug. Dit betreft ook een speerpunt voor het 

dorpsteam in 2023. Op 1 maart jl. hebben Eke en Jaco in dit verband een overleg 

gehad met de nieuwe projectmanager van de herinrichting Dunantlaan, Sander 

Wools. Op verzoek van Sander heeft het dorpsteam hem een aantal ideeën op schrift 

aangeleverd. De dorps-as zou volgens het dorpsteam met bovengemiddeld 

vormgegeven straatmeubilair en verlichting beter zichtbaar kunnen worden gemaakt. 

Lantaarnpalen zouden voorzieningen moeten krijgen voor het ophangen van 

bloembakken en/of vlaggen. De verlichting op, alsmede de kleurstelling van, de 

“Koeienbrug” kan ook fraaier worden vormgegeven. Verder zouden goede keuzes in 

de nieuwe groenvoorziening de verbinding tussen Oost en West verbeteren. Helaas 

zijn de meeste van deze opties niet overgenomen door het project. Uitsluitend de 

over twee jaar voorgenomen vervanging van de verlichting op de “Koeienbrug” biedt 

hopelijk nog kansen voor een fraaiere vormgeving passend bij een herkenbare 

dorps-as.   

 

De voegen tussen de trottoirtegels van de recent bestrate stoepen in West beginnen 

zich helaas hier en daar alweer flink te vullen met onkruid. De recente aanleg van 

glasvezelkabels in Reeuwijk-Brug is hier mogelijk deels debet aan. Dit ondanks de 

toezegging door de exploitant aan de gemeente dat de bestrating zorgvuldig na 

bekabeling zou worden teruggelegd. Ondertussen heeft KPN plannen bekend 

gemaakt om binnen enkele jaren ook glasvezelkabels te gaan aanleggen in 

Reeuwijk-Brug. Vooralsnog lijkt derhalve het door de gemeente opnieuw netjes laten 

bestraten van de trottoirs niet zinvol. Onveilig liggende stoeptegels worden uiteraard 

wel direct recht gelegd, onder andere door gebruik making van het Meldpunt van de 

gemeente. Via de app met locatiegegevens worden vragen van bewoners snel 

opgepakt en afgehandeld is de ervaring. 

 

Communicatie 

Vastgesteld wordt dat de website van het dorpsteam verder verbeterd kan worden. 

Het gaat hier met name om actualiteit en opzet van de berichtgeving. De website 

van dorpsteam Reeuwijk-Dorp kan in dit opzicht als inspirerend voorbeeld dienen. 

Gerke wordt gevraagd bureau Vink te vragen hem een dagdeel intensief te 

ondersteunen om e.a. te verbeteren. De gemeente ondersteunt dit plan  

Sowieso zal vanaf nu, naast de vergaderverslagen, ook de agenda van onze 

dorpsteamvergaderingen voorafgaand gepubliceerd worden op onze website.    

 

Projecten 

Naast bovengenoemde speerpunten zijn er geen andere projecten besproken. 
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Rondvraag 

• Jaco vraagt of het wellicht een goed idee is om het informatiebord van de 

sportverenigingen bij het begin van de Raadhuisweg aan de achterzijde te 

voorzien van een fraaie “Welkom in Reeuwijk” aanduiding. Dit mede om de kans 

op herhaalde bekladding van de achterzijde van het huidige bord te verkleinen. 

Het idee wordt positief ontvangen. De eigenaar van het bord moet nagevraagd 

worden. 

• Barend merkt op een positieve indruk te hebben opgedaan van deze dorpsteam 

vergadering. Hij vraagt of hij deel mag gaan uitmaken van het dorpsteam. Het 

dorpsteam heet Barend van harte welkom. Nathalie zal hem opnemen in de 

verzendlijst “dorpenwijk-Reeuwijk-Brug”.  

• Gerke vraagt of het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en 

Groen van Prinstererlaan kan worden tegengegaan met een gele trottoirband. 

Sander van Oosterhout pakt dit op. 

• Theo heeft in overleg met de dames die daar bloemzaad verwerkt hebben, vier 

bordjes “Blije Bijenweide” geplaatst aan de raadhuisweg. De bordjes zijn bewust 

hoog gehouden zodat ze zichtbaar blijven wanneer het groen hoog komt te 

staan. Verder zal Theo een mededelingenbord gaan maken voor het Huis van 

Alles. Hij vraagt toestemming om hiervoor circa € 80,- te mogen besteden ten 

laste van het dorpsteam budget. Het dorpsteam gaat hiermee akkoord.  

• Sander laat weten na de zomer het dorpsteam te willen betrekken bij de 

voorbereiding van de voorgenomen schouw van de openbare ruimte in Reeuwijk-

Brug. Het dorpsteam laat weten hier graag aan mee te willen werken. 

• Robin Kersbergen vraagt of het dorpsteam recent signalen heeft ontvangen over 

ontevredenheid bij bewoners over de geluidshinder van de A12. Bij het 

dorpsteam zijn recent geen klachten van bewoners over geluidshinder 

binnengekomen. De bewoners van Reeuwijk-Brug zijn blijkbaar door de jaren 

heen gewend geraakt aan het verkeerslawaai. Het dorpsteam heeft wel contact 

(gehad) met inwoners van Gouda die een petitie aan RWS hebben aangeboden. 

   
 Afsluiting 

Eke dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering  

 

De eerstkomende dorpsteamvergadering staat gepland op maandag 12 juni 2023 

om 20.00 uur in het Huis van Alles. 
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Actielijst 

Actienr. Omschrijving Door Status 

22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links afslaand 

verkeer naar de Tasmanstraat een bord eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

22-04-04 Het dorpsteam informeren over de plaatsing van de meetlus op het 

Treebord en de extra ingewonnen verkeersinformatie. Dit zal na de 

herinrichting Raadhuisweg plaatsvinden om een representatieve meting te 

kunnen doen. 

Gem. Loopt 

    

22-08-02 Ideeën uitwerken voor geschikte invulling rondom Burendag ter verbetering 

sociale cohesie in Rietveldwoningen buurt 

TSC, 

SGR 

Loopt 

22-08-05 Achterstallig groenonderhoud rond het Westplein aanpakken o.b.v. gemaakte foto’s 

door Martijn Haasbeek 

Gem. Gereed 

 

22-10-03 Whatsapp groep inrichten, te beginnen met daarin de teamleden van 

Waarder en Reeuwijk-Brug die zich bezig houden met duurzaamheid 

WJA Loopt 

22-10-04 Nienke Adelerhof uitnodigen om tijdens een dorpsteamvergadering 

informatie te verstrekken over de plannen van de gemeente op het vlak van 

verdere verduurzaming. 

EVH Gepland 

    

23-01-01 Degenen die hebben bijgedragen aan het totstandkomingsproces van de 

Mobiliteitsvisie informeren over de uitkomst van de behandeling hiervan in 

het Collega en de Raad.  

Gem. Loopt 

23-01-02 Een half jaar na de herinrichting van de Raadhuisweg / Zoutmansweg de 

verkeerssituatie evalueren en bespreken met Barbara Wortman. 

Gem. Gepland 

23-01-03 Informatiefolder over de organisatie van een feest in de Rietveldwoningen buurt in de 

week van 30 januari a.s. persoonlijk aan de deur bezorgen. 

TSC, 

JST, 

TLA 

Gereed 

23-01-05 Een inventarisatieronde uitvoeren van plekken waar nog geen vervangend groen is 

aangeplant. Deze plekken vervolgens onder de aandacht brengen bij afdeling 

Groenbeheer. 

JST, 

JQU 

Gereed 

23-01-09 Acties bedenken en toewijzen in het kader van het nieuwe speerpunt betreffende de 

betere accentuering van de dorps-as Reeuwijk-Brug. 

Allen Gereed 

23-01-10 Ideeën aanleveren voor een effectieve communicatie over de schoonmaakactie op 18 

maart a.s. om zoveel mogelijk deelnemers te kunnen bereiken.  

Allen Gereed 

23-01-12 Een goede opvolger vinden vóór het vertrek van Jeroen begin 2024. 

 

Allen Loopt 

 

23-02-01 Concept ingezonden brief schrijven vanuit het dorpsteam om op de column van Henri 

Stolwijk in KoBR over de dorpsteams te reageren.  

TSC 

JQU 

Gereed 

23-02-02 Eke zal het initiatief tot samenwerken op het thema Duurzaamheid 

nogmaals aan de orde stellen tijdens het eerstkomende voorzittersoverleg. 

WJA Gepland 

23-02-03 Het idee “Powernest” toevoegen aan de overzichtspresentatie van de werkgroep 

Duurzaamheid. 

JQU Gereed 

23-02-04 Het initiatief van het buurtfeest in de Rietveldwoningenbuurt tussentijds 

“warm houden” bij de bewoners in de vorm van een attentie. 

TSC Gepland 

23-02-05 Tijdens de schoonmaak dag op 18 maart a.s. als team de Rietveld-woningenbuurt te 

bezoeken om bewoners “spontaan” bij te kunnen praten over initiatieven van het 

dorpsteam. 

Allen Gereed 
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23-02-06 Het e-mailadres van Ton wijzigen in de distributielijst(en) van het dorpsteam. Ton zal 

Jaco een reminder sturen om deze wijziging door te (laten) voeren.  

TSC 

JQU 

Gereed 

23-02-07 Evaluatie van de resultaten van het dorpsteam in 2023 in de vorm van een 

soort van jaarverslag. De ingezonden brief naar aanleiding van de column 

van Henri Stolwijk in KoBR is hiertoe een goede eerste aanzet 

Allen Gepland 

 

23-04-01 Resultaten evaluatie nut- en noodzaak verkeerslichten Raadhuisweg delen 

met dorpsteam en bezorgde ouders 

Gem. Gepland 

23-04-02 Met betrokken afdelingen bespreken welke verbetering er mogelijk is om 

gemaakte afspraken met bewoners persoonsonafhankelijk te borgen, 

bijvoorbeeld door het effectiever benutten van GIS. 

Gem. Gepland 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in Reeuwijk-Brug 

naar de correcte implementatie van genomen verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

23-04-04 Meewerken aan het initiatief van het dorpsteam en de Programmaraad om 

zich een concept te laten vestigen in het Huis van Alles dat bijdraagt aan de 

inclusiviteit en diversiteit in de wijk.  

Gem. Gepland 

23-04-05 Bureau Vink vragen om een dagdeel intensieve ondersteuning bij het 

verbeteren van de website van het dorpsteam. 

GMU Gepland 

23-04-06 Het informatiebord van de sportverenigingen bij het begin van de 

Raadhuisweg aan de achterzijde laten voorzien van een fraaie “Welkom in 

Reeuwijk” aanduiding. 

JQU Gepland 

23-04-07 Barend Tamerus als nieuw dorpsteamlid opnemen in de verzendlijst 

“Dorpenwijk Reeuwijk-Brug”.  

Gem. Gepland 

23-04-08 Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen van 

Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. 

Gem. Gepland 

23-04-09 Mededelingenbord maken voor het Huis van Alles. Materiaalkosten 

declareren bij de penningmeester van het dorpsteam 

TLA Gepland 

    

    

 


